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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 14.07.2017 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
prin dispozitia primarului nr.119t07.07.2017 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 09.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko
Stefon-Adalbert, Kiss Stefun-Alexandru, Kiss Istvan-Mafitas, Buzas loan-Nicolaie, Eidei
Danut-Eugen, Torok lanos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan.

Nu a absentat nici un consilier.
A participat de drept: d-na Mela Maria-Elena - secretar.

nu afost prezent din motive obiective.
D-ul Molnar Joaef -primar,

A mai participat din cadrul aparatului de specialitate al primarului, dna consilier contabil
Borbely Zita.

S-a constatat ca sedinta este statutari, participflnd 9 consilieri locali din totalul de 9
consilieri in functie,

La inceputul qedinfei, d-na secret ar aratd,c6 a fost pregdtit proiectul de hot[r6re privind
salanzarea dupl noua lege qi care era propus sd suplimenteze ordinea de zi. S-a inleles c6 nu va fi
votat, dl viceprimar ardtdnd c6, in cursul acestei zile vor avea qedinfi de UDMR gi numai dup6
aceea se vor pronunla asupra aestui proiect de hotdr6re. in aceste condilii, d-na secretar a propus o
qedinf6 de indatd pentru ziua de ma4i, 18.07 .2017, deoarece la sfhrqit de sdptiimdna pleaca in
concediu qi revine doar la inceputul lunii august.

dl. Zatyko Stefan Adalbert -precizeazd cE nu este de acord cu qedinla de indat[, deoarece
trebuie studiat bugetul detaliat qi propune qedinla la inceputul lunii august. 

-

ORDINEA DE Ztz

D-l Zatyko Jacint - presedinte de sedinta, la invitatia d-nei secretar, a preluat conducerea
qedintei qi a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi asedintei,
la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordffi de zi.

2. Aprobarea procesului verbal al qedinfei ordinare din data de26.06.2017 .
3. Proiect de hotarare privind rectificdrea bugetului comunei Saniob pe anul2017
4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de incheiere a exercifiutui bugetar
al comunei Saniob pe trimestrul II, anul2017.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitlrii trecerii uni teren din domeniul
Statului Romin in domeniul public al comunei Siniob gi insugirea documentafiei
tehnico-cadastrale pentru inscrierea dreptului de proprietate publicl a comunei
Saniob, asupra constructiei "Sala de educatie fizica $coala Saniob" qi terenul aferent

. din localitatea Saniob, comuna Siniob, Judeful Bihor
6. Proiect de hotarare privind darea in folosin{ii gratuitii citre Scoala Gimnazialii
nr.l Siiniob, a unui teren din imobilul situat in comuna Saniob nr3871388, in vederea



construirii unui teren de mini-fotbal sintetic.
7. Proiect de hotirire privind sus{inerea financiari a activitatii Asociatiei CIub
sportiv "PROGRESUL SINIOB - SZENTJOBBI HALADAS", in anul2017 .
8. Diverse.

Dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedintd supune la vot proiectul de hotlrdre privind ordinea
de zi, adoptandu-se I-Iotararea nr.48, cu 9 voturi pentru, 0 voiuri impotriva si 0 abtineri .

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali
procesul verbal al sedintei ordinare din 26.06.2017 pe.ur", pres"dinteie de sedinta l-a supus spre
aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotrive gi 0 abJineri,
adoptandu-se Hotararea nr.49.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
comunei Saniob pe anul 2017, dna contabil Borbely Zitaprezintri raportul de specialit ate.

Dl Zatyko Jacint, preqedinte de qedinfd, invitd la disculii.
DlZatyko Stefan Adalbert, aratd, cd,la primul punct de la rectificarea de buget, adic6 alocarea

sumei de 30 mii lei pentru Ziua satului S6niob, este o problem6. Este de acord cu acest eveqiment,
dar nu a primit nici un material sau un buget estimativ pentru cheltuirea acestei sume. Cqflsidera c6
dl primar sau cine a iniliat acest proiect trebuia s[ arate pe ce vrea s6 cheltuiascl banii.

Dl consilier, mai menlioneazd c[ nu este de acord c[ nu se respect6 hot6r6rile
Consiliului local in aceasta institulie, intruc6t a fost stabilit ca qedinlele de Consiliu s6 fie
programate la ora 1 1.00, iar cele de comisii la ora 9.00.

Dna secretar atatd ci a discutat cu dl viceprimar acest aspect qi a propus, ca fiind vineri
qi un material mai pufin, sd program5m de aceastd data mai devreme.

In continuare, dl Zatyko Stefan aratd" cd, este de acord cu partea a doua a rectificarii de
buget, adicd alocarea sumei de 38 mii lei cdtre echipa cle fotbal, .*" irr- se inscrie in campionat.

Nu se mai inscrie nimeni la disculii.
Dna secretar, intreabE, in concluzie, dacd bLrgetul va fi votat doar pentru parteaa doua?
Dl Kiss Stefan, intreab6 dacd nu cumva doresc ceilalfi consilieri din ce[elalte sate s6li

se aloce qi lor din suma aceasta, pentru a organizafiecare in satele lor? Ca sE nu fie discutii qi sI se
spund cI cei de la UDMR fac discrimindri. Pentru satul Sdniob, pdni nu vede clar pe ce se
cheltuiesc banii, nu este de acord cu alocarea sumei respective.

Dl Ungur Andrei - aratd cE se vor organiztt mai bine anul viitor qi poate vor solicita
alocare de sume.

Dl Buzas Nicolaie, consilier in satul Sf6rna;, aratd, cd, nu are nici o p6rere, avAnd in
vedere cI oricum nu va fi votat.

in concluzi e, dl Tatyko $tefan Adalberl, propune amdnarea alocirii sumei de 30 mii lei,
pentru Ziua Satului, la qedinla urmdtoare din luna august, termen in care s6 fie preg6tit un bugei
estimativ, de{?rlcat pe cheltuieli.

dl. PreEedinte supune la vot proiectul de hotdrire, punctul trei al ordinii de zi, excluz6nd
suma de 30 mii lei alocatd pentru Ziua satului, adoptandu-ie Hotararea nr.50, cu 9 voturi pentru,
0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La pr-rnctul patru din ordinea d,e zi,Proiect cle hotarare privind aprobarea contului
de incheiere a exercifiului bugetar al comunei S*niob pe trimestrul Ii, anul 2017, d-na
contabil Borbely Zitaprezintd raportul de specialitate.

Dl Zatyko Jacint, pre;edinte de qedin!6, invitd la discufii.
DlZatyl<o Stefan-Adalbert, aratd,cd. este o problernl esenlial5, faptul cI avem un excedent

atAt de mare la sfir;itul sern.Il denotd cE nu se lucreaz5. Practic iem.Il al anului ette semestrul cei
mai productiv, adicd se pot executa lucrdri. Dar in aceastd institulie nu se ltcreazd,,nu se doreqte
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dezvoltarea comunei. Degeaba avem bani in cont dac6 nu se lucre azd,.Incepe perioada concediilor,
apoi pAnI se face achizi[ia qi toate procedurile, ne trezim ci e iarnd qi sffirqiiul anului. Avem alocali
bani la catalizate,la reabilitarea cdminelor cultural, la reabilitarea centrului medical, la repararea
drumurilor comunale, a trotuarelor si nu se lucreazd, nu s-a ftcut nimic cu ei. Am solicitat devizele
de execulie qi nici la ora actuald nu am primit nici un d,eviz.

Dl Zatyko Jacint, presedintele de sedinfd, invitd in continuare la discutii.
Nu se mai inscrie nimeni.

Dl. Zatyko Jacint, presedintele de sedin!5, propune supunerea la vot a proiectului de hotdrare,
punctul patru din ordinea de zi, adoptandu-se llotararea nr.51 cu 9 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri.

La punctul cinci al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea solicitlrii
trecerii uni teren din domeniul Statului Romfln in domeniul public al comunei Sflniob qi
insugirea clocumentafiei tehnico-cadastrale pentru inscrierea dreptului de proprietate
publicl a comrtnei Saniob, asupra constructiei "Salt de educatie fizica $coala Saniob', qi
terenul aferent din localitatea Saniob, comuna Sfiniob, Judeful Bihor, d-na secretar prezintd
raportul de specialitate qi aratd" cd, a constat cd deqi a fost executat un proiect de investifii pe trenul
cu nr.topo care face obiectul proiectului de hotdrAre, acesta nu a fost inscris in CF ca proprietatea
comunei S6niob, mai mult, la ora actuald s-a constat ci apar,tine Statului romdn. in concluzie, ca
terenul s[ poatd fi dat Ecolii, am luat mdsuri sd clarificlnr situalia juridica a acesfuia.

Dl Zat5 ko Jacint, presedintele de sedinJd, invilr'r hL discufii.
' Dl Zat5'\<o Stefan-Adalbert, doreqte sd precizeze leferitor la terenul pe cile a fost construitd

sala de educalie fruicd., cd in acea perioadd a fost preclat terenul cu hotirdre de consiliu local c6tre
ANI (Agenfia Najional[ de Investifii), care a si executat proiectul, iar cdnd a fost frnalizat, au
predat inapoi, cf,tre noi, cl[direa a$a cum este. De accca nu a fost intabulat, pentru c6 nu a fost
nevoie.

Dl.Zatyko Jacint, presedintele de sedin!6, supune la vot proiectul de hot[r6re, punctul cinci
al ordinii de zi, adoptandu-se l-Iotararea nr.52, cu 9 votirri pentru,0 voturi impotrivaii 0 abtineri.

La pLrnctul gase al ordinii de zi, Proiect tte hotarare privind darea in folosin{ii
gratuit[ citre Scoala Girnnaziali nr.l Sflniob, a unui teren din imobilul situat in comuna
Saniob nr.387-388, in vederea construirii unui tercn de mini-fotbal sintetic, d-na secretar
prezintd, raportn 1 d e speci al itate.

Dl Zatyko .Iacint, presedintele de sedinld, invitd la rlisculii.
Nu se inscrie nimeni.

Dl.Zat,vl<o .Iacint, presedinte de sedinj6, slrplrne la vot proiectul de hot5r6re, punctul sase al
ordinii de zi, adoptandu-se llotararea nr.53, cLt 9 votuli pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul gapte al ordinii de zi, Proieet cle ]rotlr6re privind iusfinerea financiarl
activitatii Asociatiei Club Sportiv "PROGRESUL SINIOB - SZENTJOBBI HALADAS',, in
anul 2017, d-tra secretar invitd pe dl viceprimar Zat-r,l<o Jacint, inifiatorul acestui proiect de
hot6rdre, s[ prezinte materialul.

In urma celor prezentate, dl Zatyko Jacint, presedinte de sedin!6, invitd la discu{ii.
Dl Buzas Nicolaie, arutd. cd, i se pare o surni foar'te mare, ca sI fie alocat6 unei

fotbal, ca o pdrere personalir.
echipe de

Dl viceprintar aratd c[ dl primar a cerut 30 mii lei 1;entru orgarizareaunei singure zile ,,Ziua
satului,, iar clubr:l sportiv loloseste banii in cursuh-ri unui an.

dl. BLrzas, Nicolaie, arat[ ci func]ionarea echipei de fotbal se mai poate susfine qi din
sponsorizf,ri, iar el, in perioada in care a fost viceprinrrr a sponsorizat din buzunarul propriu qi
echipa de fotbal si ziua satului.



Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratd cI qi el a suslinut echipa de fotbal 3 ani din buzunarulpropriu, dar cheltuielile ardtate sunt justificate. Echipa nu are echipament, trebuie s6 facemasigur[ri ptjucitori, arbitri qti]i c6t sunrde scumpi, deplasdri, etc.
Dl Kiss Stefan, cere ca dl Buzas sd arate care iunt prioritdlile pe care el le considerr maiimportante, dacd considerd cd suslinerea echipei de fotbai 

"u "rtitpi"rl*i. s6 propun[ qi alteprioritEli, iar consiliul local acolo va aloca.
Dl Buzas Nicolaie, aratd' cd' la Sfdmaq existd qcoala care e pe cale sr se dar6me. Nu se maifoloseqte ca Ecoal6, dar se putea reabilita qi da destinalie c1e cdmin cultural.
Dl Kiss Stefan, aratd cd a avut aceastd posibilitate qi in perioada in care a fost viceprimar.

imr.reyna cu dl primar, de ce ,u uliirut mdsuri ? Sau, atunci n, au fost bani qi acum sunt? Suntbani alocati pentru-trotuare, drumuri, reparajii immobiie, nu s-a pus un sac de ciment. Acolo suntbanii, de ce nu se face? Nu pe mine sd md intrebali, intLebali-t pi o primar. Iar in comun6 se duczvonuri c[, noi UDMR, oprim dezvoltarea comunei, cd nu y"tem qi uega- befe in roate. aveliaceastilpf,rere? Ei precizeazd'. in final, ca aceste ultime propozilii si fie treJut. in pro""rul verbal.DlZatyko 'Iacint, presedinte de seclinJa, supune lri vot proiectul de hotar6re, puncful sapte alordinii de zi, adoptandu-se Ilotararea nr.54, cu b voturi p.riru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse

Dl'zatyko Jacint, presedintele de sedin!5, aduce la cunoqtinfa consilierilor invita{iaadusr de dl prinrar al conrunei Sap din ungariu, p.i, care invit[ tofi consilierii, impreun6 cufamiliile, si participe la evetimentul organirit ru ocazia implinirii u tioo de ani de la infiinfareasatului lor. Vor 1l 4-5 autobuse, iar pdnd vinerea viitoare sii se facl confirmdrile.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratd cd, pdnd la ;edinfa urmltoare, dup6 ce revine d-nasecretar din concediu, se va pregdti proiectul cu saiarizalea, trebuie s6 sfudiem detaliat bugetul,
d-na secretar, aratd, cd tot materialul era pregitit, se pregatea gi rectificur.u dJbu!.t, ,.putea studia din timp Ei puteam rezolva situalia inainte J" n pleca iriror..diu. 

-

Dl zaryko Stefhn-Adalbert, arati cf, trebirie si-;i fac6 timp ji s6 studieze 3-4 orebugetul qi cle uncle vor fl alocaji banii necesari salariilor.
Dl.Zatyko Jaciut, presedintele de sedinfd, inrzird qi la alte discufii.
d-na secretar, trage, din nou, ,n r.-rrui de alalmd fafA de drumul de la Cenalog.Dl Zatyko Stefan-Adalberl, aratd cd au un plan in proiect, de a da drumul DciAinapoi

la judef, uncle a si fost inilial. Ploiectul clepus pentru urt'u]t"."u drumurilor, mai mult ca sigur c6 nu-I vom c6;tiga, iar bani ca szi asfaltim nu zlvem.
Dl Brrzas qi dl.l3r'dei Ddnu! suntconvingi cri jrrcle(ulnuvapreluadrumul.
Dl Zatyko .Iacint, aratd cd nu ar trebui sa lle o probleml. Pentru votarea proiecfului dehot[rare este necesar 213 clin voturi, iar d-nii consilieri ae u pNr ar trebui sE se ocupe de acest

aspect.

Dl I(iss Stefan, aratd cd este o idde bund crL sd avem $anse de a avea drum asfaltat,altfel, alte qanse llu avem. Ploiectul depus, cu ptmctajul obfinut, nu credem si aibe qanse de c6qtig.

Alte problerne, nll s-au mai discutat.

D-l Zatyko Jacint - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!
Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces vcr:bal.

PRIIS}il}INTE DI] SEI}I SEC
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ZATYKO JACINT MELA


